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  وزیر آموزش و پرورش گفت: برای افزایش بهره وری در آموزش وپرورش باید به دنبال ثبات، پایداری، تعامل سازنده، گفت وگو 
و احترام افزایش رضایتمندی نیروی انسانی باشیم.

گــروه علمی و آموزشــی - محســن 
حاجی میرزایی در گردهمایی مشترک مدیران 
کل آموزش وپــرورش و معاونــان پژوهــش، 
برنامه ریــزی و توســعه منابع اســتان ها؛ که با 
عنوان ششمین نشست تغییر و تحول آموزشی 
و به صــورت ویدئوکنفرانــس در ســاختمان 

شهیدرجایی برگزار شد.
 با اشــاره بــه اهمیت حــوزه پژوهش، 
برنامه ریــزی و توســعه منابع به عنوان ســتون 
اصلی هر دستگاه اظهار کرد: هدف این جلسات 
تنها طرح مســائل و مشکلات نیست و نباید به 
آن بســنده کرد، بلکه هدف این اســت که باهم 
اندیشی بیشتر با استان ها بتوانیم تبیین متفاوتی 

از مشکلات داشته باشیم.
وی افــزود: همچنیــن کارهایــی را که 
می توانیم براســاس واقعیت های موجود انجام 
دهیم تا در حل مشــکلات تأثیرگذار باشــد یا 
کارهای خلاقانه ای که در یک استان انجام  شده 

و نتایج خوبی را در برداشــته اســت، با دیگر 
معاونان و ســایر استان ها در میان بگذاریم تا در 
انتهای جلســه بتوانیم برای نظام تعلیم و تربیت 
در حوزه پژوهش، برنامه ریزی و منابع انســانی 

گامی مثبت و روبه جلو برداریم.
حاجی میرزایی با اشاره به اینکه موضوعات 
مربوط به نیروی انســانی طی دهه های گذشته 
به عنوان یک مشکل در آموزش وپرورش مطرح 
بوده است، گفت: مسائل مربوط به حوزه نیروی 
انسانی همیشــه به عنوان اصلی ترین چالش در 
آموزش وپــرورش بیان شــده؛ لــذا برای حل 
آن هــا نیازمنــد به کارگیری از افــراد خلاق و 
خوش فکری هســتیم که قادرند تبیین درستی 
از مســئله و راه حل های آن ارائه دهند. بنابراین 
امیدواریم این جلســات ما را به درک درســت 

و یکسان از مسائل و راه حل ها هدایت کنند.
وزیــر آموزش وپرورش افــزود: از تمام 
مشــکلات حوزه پژوهش، برنامه ریزی و منابع 

انسانی آگاه هستم و پیچیدگی کار در این حوزه 
را می دانم. مســائل حل نخواهد شد مگر اینکه 
در کنــار هم و با جدیت در این مورد فکر کنیم. 
مســئله نیروی انسانی در هر ســازمان، مسئله 
بزرگی اســت که به ســادگی قابل حل نیست و 
پیدا کردن نقطه بهینه کار بسیار پیچیده و سخت 
اســت و به هم اندیشی نیاز دارد تا رضایت همه 

ذی نفعان آموزش وپرورش را جلب کند.
وی با اشــاره به اینکه پیدا کردن این نقطه 
بهینــه در شایســتگی هریک از مــا در توانایی 
حل مســئله مربوط خواهد شد، گفت: هرچند 
آموزش وپرورش در کمیــت، کیفیت و توزیع 
نیروی انســانی مشکل دارد اما مهم ترین مسئله 
رضایت شــغلی نیروی انســانی است زیرا کار 
و خلاقیت محصول رضایت اســت. مطمئناً با 
مجموعــه ای که رضایت کافی ندارد، نمی توان 

کارکرد. 
بــه همین دلیل از تمــام همکارانم تقاضا 
دارم که فکر کنند، چگونه می توانیم اقداماتی در 
جهت تبدیل آموزش وپرورش به یک مجموعه 

شاداب و خلاق انجام دهیم.
وزیــر آموزش وپــرورش تصریح کرد: 
خلاقیت محصول توجه، احترام و دیده شــدن 
افراد اســت؛ لذا باید به عنوان مسئولین دستگاه 
این حس را به معلمان بدهیم که به آن ها احترام 
می گذاریــم و آن ها را کانون توجه قرارداده ایم. 
اطمینــان دارم که ایــن کار باهمت همکارانم، 

شدنی است.
در توجه بــه کرامت و ارتقا جایگاه 

معلمان کوشا باشید
وزیــر آموزش وپرورش گفت: از مدیران 
کل اســتان ها تقاضــا دارم به موضوع کرامت و 
ارتقا جایگاه معلمان و همکاران اســتانی خود 
فکــر کنند و آن را مهم بدانند؛ لذا در جلســات 
شــورای معاونین و با همکاران و مدارس این 
موضــوع را مطرح کنند تــا بتوانیم لایه به لایه 
پیــش برویم و  به نتایــج و ثمرات ارزنده ای در 
این زمینه برسیم تا کیفیت حضور معلمان را در 

نظام تعلیم و تربیت افزایش دهیم.
وی بابیــان اینکــه نظام تعلیــم و تربیت 

میدانــی فراخ و متنوع اســت کــه در آن به هر 
علم و هنری نیاز است، گفت: این فرصت غنی 
شــغلی در اختیار کمتر فــردی قرار می گیرد و 
به عقیده من غنی ترین شــغل دنیا معلمی است 
زیرا بر روی انســان ها و شــکل دهی هویت و 

شخصیت آن ها کار می کند. 
ازایــن رو کیفیــت نیــروی انســانی در 

آموزش وپرورش بسیار بااهمیت است.
افزایــش خلاقیت معلمان در فضای 
مجازی از برنامه های معاونان پژوهش 

باشد
حاجی میرزایی با اشــاره به توزیع نیروی 
انســانی در آموزش وپــرورش گفت: ازلحاظ 
کمیت نیرو در آموزش وپرورش مشکل داریم، 
لذا باید بررســی کنیم آیــا توزیع کنونی نیروی 
انسانی یک توزیع بهینه است و چطور می توانیم 

توزیع بهتری داشته باشیم.
وزیر آموزش وپرورش با اشــاره به اینکه 
یکی از اسامی روز قیامت یوم الحسره است که 
این حسرت از هر آتشی سوزنده تراست، گفت: 

باید به گونه ای در دوران خدمت خود عمل کنیم 
که بعد از بازنشســتگی بتوانیم نقاط روشنی را 
در خاطرات 30 ســاله خدمت پیدا کنیم و این 
اتفاق نخواهد افتاد مگر آنکه با هوشیاری کامل 

و خلاقیت در کار وارد شویم.
حاجی میرزایی با اشاره به ارزشیابی هایی 
که صورت می گیرد، گفت: لازم اســت نسبت 
بــه ارزیابی همــکاران و نوع ارزشــیابی آن ها 
دقت بیشــتری داشته باشیم و یکی از معیارهای 
ارزیابی را بهره مندی همکاران از دانش علمی و 

خلاقیت در حل مسائل در نظر بگیریم.
عضــو کابینه دولت تدبیر و امید افزود: در 
شرایط امروز باوجود ویروس کرونا و تعطیلی 
مدارس، وارد زیســت بوم جدیدی شدیم؛ لذا 
لازم اســت بررســی کنیم که چگونه می توانیم 
از ایــن فضا بهترین اســتفاده را ببریم و چطور 
می توانیم خلاقیت معلمان را در  فضای مجازی 

پرورش دهیم.
وی بــا تأکید بر اینکه بایــد بر مأموریت 
ســازمانی خود متمرکز شــویم، گفت: بودجه 

یکی از مســائل مهــم معاونــت برنامه ریزی 
و توســعه منابع اســت لذا تقاضا دارم هرکس 
بنابر توانمندی های شخصی خود در این مورد 
بیاندیشــد و در صورت یافتن راه حل، آن را به 
مقام مســئول خود ارائه دهد و پیگیر اجرای آن 

شود.
وزیر آموزش وپرورش بحث مولدسازی 
منابع را یکــی از مباحث معاونت برنامه ریزی 
و توســعه منابع دانست و افزود: نوع عملکرد ما 
در برخورد با اموال عمومی از نوع عملکردمان 

در برابر اموال شخصی مهم تر است. 
در مراقبت از امــوال عمومی مانند اموال 
شخصی خود عمل کنیم و حتی در مقابل اموال 

عمومی حساسیت بیشتری خرج دهیم.
حاجــی میرزایی در پایان گفت: امیدوارم 
این نشست و طرح برخی از موضوعات باعث 
رخ دادن اتفاقات خوبی در استان ها شود و این 
حس را به ما و همکارانمان بدهد که باید بیشتر 
از قبل در مســیر برگزاری چنین نشست هایی 

تلاش کنیم.

افزایش بهره وری در آموزش و پرورش 
با تعامل سازنده میسر می شود

حاجی میرزایی وزیر آموزش و پرورش: 

شرکت آریا اطلس کیش
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اظهارنامه اشخاص حقیقی و حقوقی
حسابداری، حسابرسی، بیمه تأمین اجتماعی، خرید و فروش فصلی، مالیات بر ارزش افزود، حقوق و دستمزد

گروه علمی و آموزشی -  رینگ ها به شکل 5 پره 
دوقلو و در اندازه 20 اینچی انتخاب شده و با لاستیک های 
برند حرفه ای میشلن هماهنگ هستند. این کوپه خوش فرم 
از موتور 3 لیتری توربو با خروجی 335 اسب بخار استفاده 
می کند و با توجه به حدود 2 تن وزن باید از سواری با آن در 
جاده های زیبا و سرسبز لذت برد و در واقع انتخاب مناسبی 
برای ماجراجویان و عاشقان خودروهای سریع نخواهد بود.

در زمــان ارائه این محصــول، اتفاقا انتقادهای زیادی 
متوجه ب ام و شــد که چرا از پیشــرانه قدرتمندتر استفاده 
نکرده و یا اینکه در مهندسی وزن خودرو خلاقیت بیشتری 

را به نمایش نگذاشته است!
ب ام و پاسخ خود را برای منتقدین با یک روش جالب 
ارائه کرده است و آن معرفی M8 کابریولت کامپتیشن مدل 
2020 اســت. لوگوی M و همچنین امضای کامپتیشن در 
محصولات ب ام و یعنی افزایش انتظار مشتری تا بالاترین 
حد ممکن آن و در رابطه با این خودروی روباز نیز 173500 
دلار می تواند اوج هیجان سواری با یک کابریولت را تضمین 

کند!

تصویری که برای این مطلب اســتفاده شده مربوط به 
نمونه آپشن 188 هزار دلاری است.

همانطور که مشاهده می کنید این خودرو به رنگ سبز 
بســیار جذابی پیش روی ما قرار گرفته که ب ام و آنرا سبز 
سیگنال نامگذاری کرده است. از نظر ظاهری تفاوت چندانی 
با 840i کانورتیبل وجود ندارد اما جزئیات اسپرت اینجا به 

مراتب بیشتر مورد توجه قرار داشته است.
از منظــر ابعاد این خودرو برابر با 4781 میلیمتر در 

طــول، 1907 میلیمتر در عرض و 1353 میلیمتر 
در ارتفاع توســعه یافتــه و فاصله بین 

محورهــای آن نیز برابر با 
2827 میلیمتر است. 

خالــص  وزن 
خودرو نیز برابر 
با 2068 کیلوگرم 

است.
رینگ ها به 
شکل 5 پره دوقلو 

و در اندازه 20 اینچی انتخاب شــده و با لاستیک های برند 
حرفه ای میشلن هماهنگ هســتند. در بخش پیشرانه این 
محصول از نمونه 4.4 لیتری توربودوقلو با 617 اسب بخار 
خروجی و گشتاور 553 پوندفوت استفاده شده است که این 
مجموعه با جعبه دنده 8 سرعته اتوماتیک نیروی خود را به 
محور جلو انتقال می دهد. آمار مصرف ســوخت در حالت 

ترکیبی برای هر 100 کیلومتر برابر با 14.9 لیتر است

M8 کابریولت کامپتیشن؛ باواریایی قدرتمند در لباس سبز سیگنال!

گروه علمی و آموزشی - رییس دانشگاه 
آزاد اسلامی تأکید کرد: تنظیم بودجه واحدهای 
این دانشگاه باید به سمت بودجه ریزی عملیاتی 
پیش برود و بتواند واحدها را در شرایط سخت 

اقتصادی کشور به خوبی راهبری کند.
محمدمهدی طهرانچی در نخستین روز از 
جلسات بررسی بودجه سال مالی 1399-1400 
اســتان های این دانشــگاه  اظهار داشت: تنظیم 
بودجه باید واقعی باشــد و بتواند در شــرایط 
ســخت اقتصادی کشــور به خوبی واحدها را 

راهبری کند. 
اگر یک سیستم نتواند برنامه ریزی دقیقی 
در حوزه بودجه ریزی انجام دهد، به پیشــرفت 

نمی رسید.
بودجه ریزی سال  آینده متفاوت تر 

از سال گذشته
وی با بیان این که مساله بودجه ریزی برای 
ســال مالی آینده به دلیل شیوع ویروس کرونا 

در کشــور، متفاوت تر از ســال گذشته خواهد 
بود، افزود: به تبع شیوع ویروس کرونا، فضای 
دانشگاه ها به فضای جدیدی تبدیل شده است. 
ایــن تغییر نیازمند برنامه ریــزی متفاوت برای 
مســاله بودجه است و رؤسای واحدها باید در 

این زمینه دقت کافی داشته باشند.
رییس دانشــگاه آزاد ادامــه داد: در این 
شرایط بســیاری از درآمدهای دانشگاه حذف 
شــده و باید برای درآمدهــای جدید منطبق بر 
شــرایط پیش  آمده، تدبیــر لازم صورت گیرد. 
همچنین واحدهای دانشــگاه آزاد اسلامی باید 
امســال برنامه جدی برای اداره فضای دانشگاه 

در این شرایط داشته باشند.
طهرانچی با یادآوری این که امسال دومین 
دوره ای اســت که بودجه و سال مالی دانشگاه 
آزاد اسلامی براساس سال تحصیلی برنامه ریزی 
می شــود، تصریح کرد: سال مالی مبتنی بر سال 
تحصیلــی، این امکان را به ما می دهد که بتوانیم 

یک ارزیابی دقیق تر داشته باشیم. در این شرایط، 
پیش بینی ها دقیق تر می شود و مجموعه می تواند 

شفاف تر و با برنامه و واقعی تر حرکت کند.
وی با تأکید بر اهمیت بحث شــهریه در 
بودجه واحدهای دانشــگاهی گفت: موضوع 
شــهریه باید با دقت بررســی شــود و شهریه 
رشــته ها براســاس پرمخاطب بودن رشــته و 
جایگاه و ســرآمدی واحدهای دانشگاهی، در 

نظر گرفته شود. 
در واقع شــهریه در رشته های مختلف و 
واحدهای مختلف، متفــاوت و آگاهانه تنظیم 

شود.
وی با بیان این که سال گذشته سند آمایش 
علوم پزشــکی به واحدها و استان های دانشگاه 
ابلاغ شــد، افزود: واحدها باید در جلســات 
بررســی بودجه، گزارش کامــل و جامعی از 
فعالیت های خود براســاس سند آمایش علوم 

پزشکی ارایه کنند.

رییس دانشگاه آزاد یادآور شد: همچنین 
واحدها باید در این جلسات، گزارش دقیقی از 
رفتار جمعیت دانشجویی، شناسایی آسیب ها، 
برنامه ریزی برای افزایش دانشجو و درآمدهای 
غیر شــهریه ای، گزارش عملکرد سال گذشته، 
نوع هزینه کــرد فعالیت های علمی، هزینه های 
مربوط به خدمــات و ارائه طرح های اقتصادی 
براساس اصول و برنامه ریزی دقیق بودجه برای 

سال آینده ارائه دهند.
واحدهای دانشگاه باید یک برنامه 
دقیق برای آموزش مجازی داشته باشند
طهرانچی تأکید کرد: واحدهای دانشگاه 
آزاد اســلامی باید یک برنامــه دقیق مبتنی بر 
آموزش مجازی برای ســال آینده داشته باشند، 
چرا که در شرایط فعلی لزوم حضور در فضای 

مجازی کاملًا مشخص است.
وی بــا بیان این که امســال باید در حوزه 
دانش بنیان جهش صورت گیرد، گفت: واحدها 

بایــد در این زمینه درآمدهای دانش بنیان برای 
خود ایجــاد کنند و با برنامه ریزی، ســراهای 
نوآوری را به مرحله ثمردهی برسانند. همچنین 
بایــد در زمینه توجه بــه رویکردهای فرهنگی 
بســیار فعال عمل کرده و بــه صورت دقیق و 
مؤثر برای مسائل فرهنگی واحدها برنامه ریزی 

داشته باشند.
لزوم کســب درآمدهای پژوهشی 
واحدهای دانشگاه از سامانه پژوهشیار
وی خاطرنشــان کــرد: نکتــه مهمی که 
واحدهــا باید به آن توجه داشــته باشــند و از 
اصول دانشــگاه آزاد اســلامی اســت، سامانه 

پژوهشیار است. 
در این ســامانه، داده هــای مربوط به هر 
اســتان تولید می شــود و از آنجا کــه یکی از 
بحث های تجاری ســازی علم، تجاری سازی 
داده هاســت، واحدها می توانند براســاس این 
داده هــا و از طریق پایان نامه های کارشناســی 

ارشد و رســاله های دکتری مرتبط با استان، به 
درآمد پژوهشی دست یابند. 

در واقــع درصــد بالایــی از درآمدهای 
پژوهشــی واحدها باید از ســامانه پژوهشیار 

باشد.
عضو هیأت امنای دانشــگاه آزاد اسلامی 
ابراز امیدواری کرد با تعامل و برنامه ریزی لازم، 
بودجه واحدهای دانشگاه آزاد در 10 روز آینده 
تعیین شــده و در هیأت های امنای استانی و در 

نهایت در هیأت امنای مرکزی به تصویب برسد.
طهرانچــی بــا تأکید بر این کــه عمل به 
قوانین و اصول حاکم بر دانشگاه آزاد اسلامی، 
اولویت اصلی ما در این مجموعه است، گفت: 
واحدهای این دانشگاه  باید چابک حرکت کرده 
و بــا یک اقتصاد پایا و پویــا در جهت ارتقای 
کارآمــدی و کیفیت دوره های آموزشــی و در 
راســتای ارتقای علمی و سرآمدی و پاسخگو 

بودن دانشگاه آزاد اسلامی حرکت کنند.

بودجه واحدهای دانشگاه آزاد باید براساس شرایط اقتصادی کشور باشد
رییس دانشگاه آزاد اسلامی:

گروه علمی و آموزشــی - غول رباتیک ژاپن به 
تازگی از یک ماسک هوشمند که توانایی ترجمه سخنان 
فرد اســتفاده کننده به 8 زبان زنده دنیا را دارد، رونمایی 

کرد.
امروزه استفاده از ماسک برای جلوگیری از انتقال 
ویروس کرونا میان افراد گســترش یافته اســت. با این 
حــال، شــرکت "دونات روباتیک" ژاپن یک ماســک 

هوشمند برای افراد طراحی کرده است.
بر این اساس، این شرکت ژاپنی ماسک هوشمندی 
را طراحــی کرده اســت که با فنــاوری بالایی که دارد 
می تواند علاوه بر پوشــاندن دهــان و بینی افراد، روابط 
افراد در جامعه را تســهیل کند. این ماسک به وسیله یک 
اپلیکیشــن می تواند متن را ترجمــه کند، صدای فرد را 
تقویت کند، و بالاتر از همه این موارد می تواند ســخنان 

فرد را به 8 زبان زنده دنیا ترجمه کند.
البته محققان این ماسک را برای جلوگیری از شیوع 
ویــروس کرونا توصیه نمی کنند؛ زیرا محفظه جلوی آن 
بــرای انتقال اصوات باز اســت. طراحان می گویند بهتر 
اســت این وسیله را از روی ماسک های استاندارد مورد 

استفاده قرار داد.
ماسک هوشمندی که ژاپنی ها طراحی کرده اند از 
پلاستیک سفید و سیلیکون ساخته شده است. همچنین 
یک میکروفون در این ماســک قــرار دارد که از طریق 
بلوتوث به گوشــی تلفن همراه هوشــمند افراد وصل 
می شــود. هشت زبانی که این ماسک هوشمند می تواند 
ترجمه کند شامل انگلیسی، فرانسوی، اسپانیایی، ژاپنی، 
چینی، کره ای، ویتنامی و زبان کشور اندونزی می شود.

پیــش از همه گیــری ویروس کرونــا در جهان، 

شــرکت "دونات روباتیک" ژاپن در حال توســعه نرم 
افزار های ترجمه بر روی رباتی به نام "ســینامون" بود. 
پس از شــیوع همه گیری کرونــا در جهان محققان این 
شــرکت این طرح را به حال تعلیق درآوردند و به جای 
آن تمرکز خود را بر روی ایده استفاده از ماسک هوشمند 

مترجم قرار دادند.
ژاپن یکی از موفق ترین کشور های جهان در کنترل 
شــیوع ویروس کرونا بوده است. تاکنون 39 هزار تن در 
این کشــور به این ویروس آلوده شــده اند. از این میان، 
کمی بیش از یک هزار تن جان خود را از دست داده اند. 
بــا این وجود، طی روز های اخیر روند شــیوع ویروس 
در این کشــور در حال اوج گیری دوباره اســت. دولت 
ژاپن می کوشد با استفاده از فناوری های پیشرفته، شیوع 

ویروس کرونا در جامعه را کنترل کند.

رونمایی از ماسک هوشمند با قابلیت ترجمه سخنان فرد به ۸ زبان

گروه علمی و آموزشــی - معاون 
آمــوزش ابتدایی و رئیس ســتاد ثبت نام با 
تأکیــد بر اینکه به مدارس اعلام شــده در 
زمان ثبت نام حــق دریافت اجباری هزینه  
را ندارنــد، گفت: از خانواده ها می خواهیم 
به محدودیت های موجــود در مدارس و 

آموزش وپرورش توجه کنند. 
رضوان حکیم زاده در مصاحبه با رادیو 
گفتگو با اشــاره به اینکه تلاش می کنیم در 
سال جاری برای ثبت نام با چالش کمتری 
مواجه شــویم، افزود: بــه مدارس توصیه 
کرده ایــم که در ارتباط بــا موضوع محل 

ســکونت دانش آموزان و ثبت نام آن ها در 
مدارس انعطاف بیشــتری داشته باشند و تا 
آنجــا که امکان دارد با خانواده ها همکاری 

کنند. 
معاون آموزش ابتدایی با بیان این که 
مشــارکت خانواده ها در تأمین هزینه های 
مدارس باید داوطلبانه باشد و اجبار کردن 
آن ها برای پرداخت هزینه ممنوع اســت، 
افزود: بر اهمیت حفظ کرامت خانواده ها و 
دانش آموزان در هنگام ثبت نام در مدارس 

تأکیدداریم. 
حکیم زاده در پاســخ به این سؤال که 

در ســال های گذشته نیز چنین تأکیداتی  به 
مدارس اعلام می شــد ولــی در عمل این 
توصیه ها اجرایی نمی شــد، گفت: امسال 
برای اولیــن بار به صــورت مکتوب این 
موارد را بــه مدارس اعلام کرده ایم و جزو 
معیارهــای ارزیابی ما در بازدید از مدارس 
اســت، اگر خانواده ای در هنگام ثبت نام از 
عملکرد مدرسه ناراضی باشد، می تواند از 
مدرسه شــکایت کند و این شکایت مورد 
پیگیری قرار خواهد گرفت. وی ادامه داد: 
همچنین تیم های میدانی در ســطح شهر 
تهران و استان تهران اقدام به بازدید سرزده 

از مدارس می کنند.
معاون آمــوزش ابتدایی با بیان اینکه 
طبــق بازدیدهای صــورت گرفته به نظر 
می رســد چالش ها نســبت به سال های 
گذشــته کمتر است و همدلی بیشتری بین 
خانواده ها و مدارس وجــود دارد، گفت: 
در همین چارچوب تعداد شــکایت های 

ثبت شده نیز کمتر از سال های قبل است.
رئیس ستاد ثبت نام در پایان تصریح 
کرد: مــا از خانواده هــا می خواهیم که به 
محدودیت هــای موجــود در مدارس و 

آموزش وپرورش هم توجه کنند.

مدارس حق دریافت هزینه اضافی را ندارند
رئیس ستاد ثبت نام خبر داد:


